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Dnešní VIP hosté

A já vás na ten červený koberec
teď zvu. Tedy na zahájení 55.
ročníku festivalu Oty Hofmana,
které se chystá dnes od 19:35
na Mírovém náměstí. Na koberci
,,hrdinů“ můžete potkat třeba
Josefa Dvořáka, Petra Nárožného,
Jana Přeučila, Zdeňka Trošku, Pavla
Nového nebo Dádu Patrasovou.
A hlavně Jiřinu Bohdalovou, kterou
si asi nikdo z nás nenechá ujít.

Charakteristický hlas Rákosníčka
nebo Křemílka z Vochomůrkou
známe všichni a ten nepatří nikomu
jinému než právě paní Bohdalové.
Herečka bude za „zlatý“ přínos
dětské tvorbě oceněna ,,Zlatou
buřinkou Oty Hofmana“, tak snad
nikoho neposedne závist, kterou
v pohádce Nesmrtelná teta také
ztvárnila.

Jedním z hlavních témat letošního
ročníku je padesátileté výročí
premiéry pohádky Tři oříšky
pro Popelku. Na projekci tohoto
snímku dorazí i Princ Pavel
Trávníček a Kamil Vítězslav Jandák.

Červená látka symbolizuje již od nepaměti luxus. Už řečtí hrdinové
podle pověstí pochodovali slavnostně po červeném koberci coby
symbolu vítězství. Tento motiv se zachoval až dodnes, „hrdinové“
filmů po těchto kobercích kráčejí na různých světových festivalech
a náš ostrovský není výjimkou.

„Pojď dolů!“ „Pojď ty nahoru!“ Tuto
scénu poznává jistě každý z vás,
tak se ,,pojďte“ na film podívat.

Minulý rok celé slavnostní zahájení
spláchl déšť, ale letos jsme
odhodláni si případně ani tímto
živlem nenechat zkazit náladu.

Kryštof Kolář, šéfredaktor Ostrovin

Milí čtenáři a vážení
hosté festivalu!
V tomto hledišti sedávají
každoročně se svými dětmi
na festivalových projekcích
i jejich rodiče nebo prarodiče.
A než se zvedne opona,
častokrát vzpomínají, stejně
jako dneska já, kterou
pohádku tu v premiéře viděli
oni sami, když na festival
chodili jako školáci. A jsou
stejně jako já rádi, že sem
letos přišli se svým synem,
dcerou, vnukem nebo
vnučkou. Tak dlouhou má
festival tradici, tak dlouho
se město o festival stará. A to
je v dnešní době opravdu
velká vzácnost. Jsem na to
pyšný a děkuji všem svým
předchůdcům, že tu Festival
Oty Hofmana máme. Já se teď
postarám o to, aby tomu bylo
i nadále. Ať je pro nás
všechny 55. ročník Festivalu
Oty Hofmana
nezapomenutelný!
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HOOŘÍÍÍ...

Mírové náměstí

16:00 Lampion pro festivalový průvod

16:00 Jízda kočárem pro veřejnost
zdarma

17:00 Šermířská show na počest
princů a princezen

18:00 Úvodní festivalový koncert
Václava Noida Bárty s kapelou

19:00 Lampionový průvod/ od ZŠ
Masarykova k Domu kultury Ostrov

19:35 Setkání na červeném koberci

Kino

20:00 Slavnostní
zahájení festivalu pro
hosty a veřejnost

20:40 Tři oříšky pro
Popelku

NEDĚLNÍ PROGRAM

Rozhovor s výkonným ředitelem
festivalu Vladimírem Keblúškem

Jaká je vaše nejoblíbenější pohádka?

To je hezká otázka. Tak když se řekne
pohádka, tak moje nejoblíbenější ze
současnosti je to Tajemství staré
bambitky . Z těch klasických starších
pohádek asi S čerty nejsou žerty a Tři
oříšky pro Popelku.

Právě Tři oříšky pro Popelku slaví
letos 50 let. Máte k této pohádce
nějaký osobní vztah?

Jo, mám, já si ji prostě nenechám ujít.
Mě hrozně baví ta pohádka, že se tam
potkávají úžasní herci, baví mě i to, že
ústřední melodii nazpíval skvělý Karel

Gott a že se z toho stala
pohádka, která je známá
i ve světě. Teď ve starším věku,
když se bavím s některými
pamětníky o tom, jak se
pohádka natáčela, zjišťuji, jaké
potíže je provázely.

Na kterou festivalovou událost
byste letos nalákal diváky?

Určitě by si neměli nechat ujít
výstavu kostýmů z pohádek
a ze seriálu. Také by se měli
podívat do kina. Chceme,
aby ostrovské děti mohly
hlasovat a říct, jak se jim filmy
líbily. Zároveň letos budou
moci s učiteli reagovat na
filmy pomocí pracovních listů.

„Chci
PLNÉ
sály!“

Právě to se ozývalo chodbami
domu kultury v Ostrově během
pátečního požárního cvičení.
Aby byli organizátoři festivalu
připraveni na všechny možné
situace, kupříkladu náhlé
přílišné přehřátí projektoru,
připravili falešný poplach takřka
se vším všudy. Přítomen byl
i stroj na tvorbu kouře pro
dodání více autentičnosti.
A tento trénink nebyl podceněn,
na místo dorazily čtyři požární
vozy s celkovým počtem hasičů
rovným přibližně patnácti. Vše
proběhlo bez komplikací, i tak
však doufáme, že podobných
zásahů v
průběhu
festivalu
nebude
třeba.
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